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Mandag den 21. september 2021 

kl. 19.00 – 21.00 

Dagsorden 

Obs. På kageliste på side 2 

Punkt 1: 
Godkendelse af dagsorden og velkomst til 
elevrådet 

• Velkommen til Julie og Ida.  
 
Punkt 2: 
Orientering fra elevrådet v. Julie og Ida. 

• Julie fra 6. klasse formand for elevrådet og 
Ida fra 5. klasse – næstformand for 
elevrådet.  

• Der er snakket om, hvad der skal ske i 
elevrådet – bl.a. julekonkurrence, 
efterårsfest ( 25. november) og 
fastelavnsfest samt skolefest.  

• Der har været snak i klasserne bl.a. omkring 
aktivitetskasser. Der er købt udendørs ting 
til skolegården, som præsenteres på 
morgensamling.  

• Ønske om ny vandautomat – det er træls 
man ikke kan få fyldt sin drikkedunk op.  

 
Punkt 3: 
Trivselsarbejdet v. ledelsen 

- Dialog vedr. trivselsundersøgelsen – 
elevrådet deltager.  

- Det minder meget om undersøgelsen fra 
forrige år.  

- Generelt er materialet fyldt med 
faldgruber, og bør blive fulgt op af 
yderligere spørgsmål med de enkelte 
klasser.  

- Det kunne være spændende at se, hvordan 
vi ligger i forhold til de andre skoler.  

- Der er på lærermødet aftalt, at man i 
klasseteamet kigger på klassens 
trivselsmåling, forældre og elever 
informeres og inddrages.  
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- Organisering omkring trivselsarbejdet 
- Det er et ønske at kvalificere SP timerne 

yderligere.  
- Det er et mål at trivselsindsatsen i 

indskolingen fortsætter ind i mellemtrinet.  
- Trivselsarbejdet skal, som udgangspunkt, 

foregå af de nære professionelle i 
klasserne. Fokus er at kvalificere de nære 
professionelle yderligere.  

Punkt 4: 
Evaluering af Lola Jensen arrangement v. Uffe 

• Det var en super god aften, hvor der var 
mange der gik glip af noget, der var ikke så 
mange deltagere som man kunne have 
ønsket.  

• Der er så meget i august og september, at 
flere forældre kan have fravalgt 
arrangementet? Det er en respons fra 
forældre.  

• I forhold til byløbet – det var muligt at 
kunne nå begge dele, så SB oplever ikke det 
er det, der bestemmer fremmødet.  

• Mange børn var repræsenteret.  

• Det giver god mening fremadrettet at 
invitere de private institutioner, dagplejere 
m.m. Det kunne være en plan fremadrettet 
af hensyn til økonomien.  

• Ifølge SB en god ide også fremadrettet at 
kunne mødes om noget fælles.  

 
Punkt 5: 
Evaluering af arbejdsdagen i børnehaven v. 
Susanne 

• Rigtig god aften, hvor der var cirka 20 
forældre mødt frem. På forhånd var der 
udarbejdet arbejdsbeskrivelser for, hvad 
der skulle laves og forældrene havde meldt 
sig på. Der kom rigtig mange gode forslag 
til, hvad der fremadrettet kan laves og blev 
tilkendegivet, at der også fremadrettet er 
mange der gerne vil deltage i lignende 
arrangementer.  

• Forslag om årlig sommerfest i børnehaven.  

• Kunne man måske en gang årligt lave et 
fælles arrangement for os alle?  
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Punkt 6:  
Det kommunale budget – herunder masterplan 
Nørhalne og plan for Nørhalne skole 2023 v. Uffe 
og Henrik 

• Der er lige pt en undersøgelse i hele 
Jammerbugt kommune omkring skoler og 
institutioner, for at se på eventuelle 
udfordringer og ting der skal forbedres og 
udbedres.  

• Der er en klar forventning om, at der 
udmøntes penge til Nørhalne skole.  

• Der er givet penge til udarbejdelse af 
masterplan Nørhalne. Herudover er der 
afsat penge til afklaring og planlægning af 
udvidelse af Nørhalne skole.  

 
Punkt 7: 
Budgetopfølgning v. Henrik 

• Gennemgang ved Henrik  

• Ingen ændringer siden sidst.  

• Der budgetteres med et underskud. 
Underskuddet er under kontrol og er en 
forventning grundet udgifter til corona 
omstændigheder.  

 
Punkt 8: 
Hvad skal skolebestyrelsen fordybe sig i 
fremadrettet v. Uffe 

- Forældrerep.  
- Medarbejderrep. 
- Ledelsen 

 

• Hvad samles vi om?  

• Hvad kan vi gøre, for at tiden bliver brugt 
på børnene? 

• Opkvalificering af SFO – hvad vil vi med 
dette tilbud? 

• Formen på møderne – færre punkter, 
bedre mulighed for at kunne gå i dybden.  

• Sammenlægning af skole/ børnehave – 
hvilke principper skal der lægges ned over 
denne?  

• SB indsats ind i skole og SI – komme mere 
ud og med i dagligdagen, være synlige i 
forskellige sammenhænge, og måske være 
med til at hjælpe klasseforældrerådene.  
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• Hvad kan vi tilbyde og hvordan kan vi sætte 
krav til forældrene/ hvilke krav stiller vi?  

• Hvad skal et forældremødet altid 
indeholde? Systematik i dette.  

• SB rolle på forældremøderne og eventuelt 
efterfølgende møder.  

 
 
Punkt 9: 
Deltagelse i valgmøde i Brovst v. Uffe 

• Uffe deltager i valgmøde i Brovst.  
 

 


